
 

 

 

Van: Evert Franzen  

Verzonden: dinsdag 28 juli 2020 8:53 

Aan: College; Wim Cornelissen 

CC: Fractie Ronduit Open 

Onderwerp: Agendering in de commissie Fysiek zie bijlage 

 

Goedemorgen, 

 

Graag vraag ik uw aandacht voor bijgevoegde PDF. 

Vriendelijk verzoek ik dit te agenderen voor de eerstvolgende bijeenkomst in de commissie Fysiek. 

 

Met zomerse groet, 

 

Evert Franzen 

 

 



 

 

 
 
 

Aan: Voorzitter en griffier Cie Fysiek 
CC: College, Raadsleden, Cie Fysiek 
 
Betreft: zonneweiden en energienet 
 
Kelpen-Oler, 27 juli 2020 
 
Beste Voorzitter, Griffier van Cie Fysiek, 
 
Graag vraag ik uw aandacht voor het beleid met betrekking tot zonneweiden. 
 
Van meet af aan heb ik gewaarschuwd voor een te snelle uitbreiding van de opwekking van 
energie via zonneweiden en/of windmolens. Binnen de energiesector bestonden en bestaan 
al lange tijd zorgen over de vraag of ons energienet een steeds hogere energieproductie wel 
aankan.  
 
Inmiddels is dat ook in bredere kring bekend geworden, getuige publicaties in de pers. Dat 
kan aanzienlijke gevolgen hebben voor het gemeentelijk beleid. Medewerking aan 
zonneweiden zonder dat de opslag en afzet van de aldus geproduceerde energie is 
verzekerd lijkt niet de goede weg.  
Op dit ogenblik wordt de opgewekte energie in de daluren al onder kostprijs verkocht. 
 
Dat dient naar onze mening de volgende consequenties te hebben. 
 

1. Stevig vasthouden aan het door de Raad vastgestelde beleid dat voorrang dient te 
worden gegeven aan zonnepanelen op daken. De opgewekte energie wordt 
grotendeels ter plaatse aangewend waardoor capaciteitsproblemen op het net niet 
verder worden vergroot.        
 

2. Vooraf de onderbouwde garantie van initiatiefnemers vragen dat bij projecten de 
afzet van gewonnen energie van meet af aan is verzekerd. 
 

3. Bij het aanwijzen van een energie “kansen” gebied dit eerst de direct betrokkenen 
bekend maken zodat deze het niet via de media hoeven te vernemen. 
 

4. Voorafgaand aan het aanwijzen van een “kansen” gebied direct informatie verkrijgen 
van de netbeheerder omtrent de afvoer van opgewekte energie en het beoordelen of 
de overlast de baten niet overschaduwen. 

 
Ik verzoek deze brief te agenderen voor de eerstkomende vergadering van de Cie Fysiek. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Evert Franzen, Raadslid Ronduit Open  


